
Protokół Nr 20/2004

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu, Turystyki, Kultury, Rodziny i Patologii
w dniu 26 sierpnia 2004r.

Przewodniczyła – radna Irena Kielar.
Lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
1.Otwarcie posiedzenia.
2.Przygotowanie placówek szkolnych do nowego roku szkolnego 2004/2005 – wizyty
   w placówkach.
3.Wolne wnioski.

Ad.1.

Radna Irena Kielar otworzyła posiedzenie, powitała radnych i przedstawiła porządek
dzisiejszego posiedzenia. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do proponowanego porządku
i jednogłośnie go przyjęli.

Ad.2.

Członkowie Komisji Oświaty odwiedzili następujące placówki oświatowe:
1.Zespół Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku,
2.Zespół Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku,
3.Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku,
4.Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego
   w Kluczborku,
5.Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego
   w Bogdańczowicach,
6.Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Kluczborku.
Telefonicznie skontaktowano się z Dyrekcją Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych
w Polanowicach.
Celem wizyt było zapoznanie się z przygotowaniami placówek do rozpoczęcia roku
szkolnego 2004/2005. Pod uwagę wzięto zatrudnienie oraz braki w obsadzie nauczycieli,
wakaty, godziny nadliczbowe, profile i ilość uczniów w klasach pierwszych, remonty szkół
przeprowadzone w trakcie wakacji, przygotowanie sal lekcyjnych oraz innych pomieszczeń,
a także otoczenie szkół – boiska, ogródki, podwórka. Zwrócono również uwagę na inne
istniejące problemy placówek w roku szkolnym 2004/2005 oraz planowane inwestycje
i modernizacje.
Zdaniem członków komisji, placówki mają prawie 100% obsadę kadrową, z wyjątkiem
Zespołu Szkół Licealno-Zawodowych w Polanowicach /dot. geografii oraz minimalnej ilości
godzin nadliczbowych/ i Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolnicze Centrum Kształcenia
Ustawicznego w Bogdańczowicach /dot. języka obcego/. Radni stwierdzili, że godziny
nadliczbowe są tylko w Zespole Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku – w językach
obcych. Ponadto liczebność oddziałów w większości placówek jest w normie, oprócz
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego
w Bogdańczowicah.

 



Członkowie Komisji Oświaty stwierdzili w trakcie wizyt, że nie we wszystkich placówkach
racjonalnie zmniejszono zatrudnienie pracowników obsługi i administracji.
W trakcie wizyt radni stwierdzili również, że sale lekcyjne i inne pomieszczenia szkolne
w większości są już przygotowane lub są w toku przygotowań. Podobna jest sytuacja
z otoczeniem szkół. Należało by jednak we wszystkich placówkach uregulować sprawę
odpowiedzialności za utrzymanie porządku otoczenia szkół w czasie trwania wakacji.
Dyrektorzy szkół wyjaśniali, że większość pracowników obsługi w okresie letnim korzysta
z urlopów wypoczynkowych. W czasie wizyt stwierdzono, że w Zespole Szkół Licealno-
Technicznych oraz w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym dokonane zostały
zniszczenia. Zostały one zgłoszone już na policję.
Prawie we wszystkich szkołach dokonano jednak wielu remontów i modernizacji, oprócz
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku. Fundusze na powyższy cel
pochodziły od organu prowadzącego, ale wiele prac dokonano z funduszy pozabudżetowych.
Z wizyt w placówkach oświatowych członkowie Komisji Oświaty sporządzili następujące
wnioski:
1.dot. wyjaśnienia w sprawie dewastacji ogrodzenia betonowego przy internacie Zespołu
   Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku /od ulicy Żeromskiego/ oraz dewastacji
   drzwi i domofonu w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Kluczborku
   przy ul. Sienkiewicza. Komisja Oświaty wnioskuje o przekazanie sprawy do policji.
2.dot. rozeznania potrzeb remontowych i inwestycyjnych koniecznych do przeprowadzenia
   w kolejnych latach. Za najpilniejsze zdaniem radnych jest wymiana okien w Zespole
   Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku, wymiana okien i ocieplenie sali
   gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych RCKU w Bogdańczowicach,
   remont sali gimnastycznej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym
   w Kluczborku, remont sali gimnastycznej i części sal lekcyjnych w Zespole Szkół
   Ogólnokształcących w Kluczborku oraz remont II piętra w Zespole Szkół
   Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku.
3.dot. ponownego rozpatrzenia sprawy likwidacji pracowni ćwiczeń w Zespole Szkół
   Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku.
4.dot. zabezpieczenia 3 godzin na podział przedmiotów zawodowych – rolniczych
   i ogrodniczych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych RCKU w Bogdańczowicach.
Powyższa wnioski zostaną przekazane do Zarządu Powiatu pismem Nr RP/K.Ośw.-
0053/10/2004.

Ad.3.

Innych spraw nie poruszano. W związku z wyczerpaniem porządku obrad radna
Irena Kielar zamknęła posiedzenie komisji w dniu dzisiejszym.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji:

        Józef Woźny

 


